
Referat fra møte i medlemskomiteen i Holmestrand rotaryklubb 19. mai 2015 

Møtet fant sted hos Jan‐Arne Rønningen og følgende møtte: 

Marit Foss, Hans Petter Harestad, Elin Røed, Tobias Brodtkorb, Einar G. Løken, verten Jan‐Arne 

Rønningen og Håkon Fæste. 

Vi savnet Torstein Sagen og Kaj Haagensen som hadde meldt fra at de ikke kunne komme. 

Forfall Arne Johan Bu og Sven Halvorsen 

Først ble det en gjensidig presentasjon av komiteen og reflektanten Elin. Nyttig for alle parter. 

Medlemskomiteen hadde fått i oppdrag å komme med programforslag for oktober. Komiteen 

overlater til programkomiteen å foreta valg blant de forslagene som dukket opp: 

‐ Egoforedrag av Elin Røed. I tillegg kan det ble bedriftsbesøk på Fudske for å se på en gård 

med full produksjon av melk. Kontakt: Elin 

‐ Morten Hallaraker, ny sjef for Hydro Aluminium, Hans vurdering av Hydro og Holmestrand. 

Kontakt: Jan‐Arne 

‐ Walter Kvan, sjef for Kongsberggruppen, Kongsberg. Kontakt Jan‐Arne.  

‐ Resultatet av valget for Holmestrand og nabokommuner. Oppsummering ved Pål Nordby? 

Kontakt: Marit 

‐ Floyd by Smith. Orientering om bedriften evt. bedriftsbesøk? ved Kenneth Smith? Kontakt 

Jan‐Arne. 

‐ Ivar Sørby: Den magiske fabrikken, gassproduksjon i stor målestokk i Vestfold. Kontakt: Elin 

‐ Carl Hartmann: Avslutning av Langøya som deponi – og veien videre. Kontakt: Marit 

‐ Fagperson fra Statens vegvesen: Veiløsningen i Holmestrand. Kontaktperson Alf Johan Svele 

Tidspunktet må passes inn i den politiske prosessen.  

Medlemsutvikling høsten 2015 og de neste 3 år. 

Det ble referert til planer for klubben videre som foreligger i en 3‐års plan fra mars i år utarbeidet på 

grunnlag av en gallup i klubben. 

Komiteen diskuterte medlemsutvikling fra utgangspunktet 50 medlemmer i mars i år. Målet er 3 nye 

medlemmer i løpet av høsten. Det ble diskutert ut fra at det er de aktive medlemmene i klubben som 

er viktige. En konstaterer at noen medlemmer er svært passive.  

Økning av medlemstallet er ikke noe mål i seg sjøl. Hvis en tar opp 4 nye medlemmer pr. år vil en 

holde medlemstallet på status quo. En til to nye medlemmer pr. halvår vil også være bra – med 50 til 

55 medlemmer i klubben som mål.  

Det er viktig at vi ikke må snakke oss sjøl ned ved å minne om og klage på at vi er for gamle. Vi er de 

vi er – og det er trivelig. Vi må gjerne ta opp nye medlemmer som går i kategorien 50+. Det er 

viktigere med gode kandidater enn antall og alder.  

Det er en mangel i klubben at vi ikke har noen som representerer det flerkulturelle samfunnet. Einar 

foreslo Jesus (Jes) Nasareno som driver Høvik Lys. Han ar bodd 25 år i Holmestrand. Jan‐Arne har 

gammelt oppdrag som bør fornyes. 

Diakoniutvalget ved Ranveig Saaghus bør støttes og engasjeres. Marit er gjerne kontakt.  

Møter uten forpliktelser er en avkopling eller utkopling som også er viktig.  



Håkon Fæste, referent 


